
 1 

Zápis ze 4. zasedání zastupitelstva obce Lomec  

 

konaného 21. 6. 2019 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec 
 

Starosta obce zahájil zasedání zastupitelstva obce Lomec a určil ověřovatele zápisu a zapisovatele. 
 

• ověřovatelé zápisu: Ladislav Hrdina, Stanislav Mach 

• zapisovatel: Václav Kybic 
 

Přítomno 8 členů zastupitelstva obce, omluven Jindřich Kalista.  
 
Program zasedání: 
 
1. Zahájení 
2. Finanční hospodaření obce 
3. Schválení závěrečného účtu a účetní závěrky za rok 2018 
4. Převody pozemků do majetku obce 
5. Různé 
6. Diskuse 
7. Závěr 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo předložený program zasedání. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Bod č. 2 - Finanční hospodaření obce 
Starosta obce informoval o finančním hospodaření obce a o stavech finančních prostředků na běžném 

a termínovaném účtu. 

 
Bod č. 3 - Schválení závěrečného účtu a účetní závěrky za rok 2018 
Starosta přečetl výsledky finančního auditu obce za rok 2018 a odprezentoval závěrečný účet a účetní závěrku 

za rok 2018.   

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet a účetní závěrku za rok 2018 bez výhrad. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

Bod č. 4 - Převody pozemků do majetku obce 
Starosta informoval o obdržení návrhu smlouvy na převod pozemků od Státního statku Jeneč. Jedná 

se o pozemky č. 267/2 v k. ú. Lomec a č. 305/1 v k. ú. Novákovice. Převod bude bezúplatný. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemků č. 267/2 v k. ú. Lomec a č. 305/1 
v k. ú. Novákovice od Státního statku Jeneč a pověřuje starostu k podpisu smlouvy o převodu. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 1. 

Usnesení bylo schváleno. 
 
Starosta dále informoval o stavu nákupu pozemků od Kolowratských lesů. Zatím k tomuto převodu nedošlo, 

protože vznikl problém s majetkovými vztahy u jednoho z pozemků. 

 

Bod č. 5 - Různé 
Zastupitelstvo obce se ještě vrátilo k vypracovanému pasportu pozemních komunikací ze září 2017 a rozhodlo 

se schválit zařazení místních komunikaci do tříd dle tohoto pasportu.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zařazení místních komunikací do tříd dle pasportu 
pozemních komunikací ze září 2017. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 
 

Dále starosta informoval, že kontejnery na tříděný odpad bude nově vyvážet Pošumavská odpadová s. r. o. 
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Dále informoval, že v Lomci kolem kontejnerů vzniká nepořádek a proto je potřeba tento odpad odkládat 

do kontejnerů, nikoli mimo ně. 

 

Starosta přednesl informaci o nedostatku vody ve vodojemu a nutnosti tuto vodu dovážet. Proto je potřeba 

navýšit výdaje v rozpočtu.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení rozpočtu kvůli dovozu pitné vody. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 
 

Dále starosta představil rozpočtová opatření 3/19 a 4/19. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtová opatření 3/19 a 4/19. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 
 

Bod č. 6 - Diskuse  
Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Bod č. 7 - Závěr 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva obce. 
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Usnesení ze 4. zasedání zastupitelstva obce Lomec 

 

konaného 21. 6. 2019 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec 
 

7/19 -  Zastupitelstvo obce schválilo předložený program zasedání.  

 (pro 8, proti 0, zdrželi se 0) 

 

8/19 - Zastupitelstvo obce schválilo závěrečný účet a účetní závěrku za rok 2018 bez výhrad. 

 (pro 8, proti 0, zdrželi se 0) 

 

9/19 - Zastupitelstvo obce schválilo bezúplatný převod pozemků č. 267/2 v k. ú. Lomec a č. 305/1 

 v k. ú. Novákovice od Státního statku Jeneč a pověřilo starostu k podpisu smlouvy o převodu. 

 (pro 7, proti 0, zdrželi se 1) 

 

10/19 - Zastupitelstvo obce schválilo zařazení místních komunikací do tříd dle pasportu pozemních komunikací 

 ze září 2017. 

 (pro 8, proti 0, zdrželi se 0) 

 

11/19 - Zastupitelstvo obce schválilo navýšení rozpočtu kvůli dovozu pitné vody. 

 (pro 8, proti 0, zdrželi se 0) 

 

12/19 - Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtová opatření 3/19 a 4/19. 

 (pro 8, proti 0, zdrželi se 0) 

 

 

 

 

 

 

…………………………………….. 

starosta obce 

František Skála 
 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

…………………………………….. 

Ladislav Hrdina 

 

 

 

 

 

…………………………………….. 

Stanislav Mach 


